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a. S1 “Guangzhou-Zengcheng School Visit 2024” Survey (S1 Only) 
 
To provide a life-wide learning opportunity for students to learn about the history and culture of 

Zengcheng, Guangzhou and to strengthen their understanding through sharing with local students, the 
Sister School Program & Exchange Tours Group of our school will organize a three-day “Guangzhou-
Zengcheng School Visit 2024” for S1 students from 16.5.2024 (Thursday) to 18.5.2024 (Saturday). The 
activity will not only provide an exchange experience for our students, but also enhance their 
understanding of the overview of Guangzhou-Zengcheng, like the historical culture and the characteristics 
of the customs of those places. Through communicating, students in Zengcheng and our school will share 
the cultural characteristics of Guangzhou and Hong Kong with each other. 

 
The visit is a compulsory activity and S1 students are encouraged to take part in this whole-form 

outbound learning activity. To better coordinate the activity, parents are now invited to decide on whether 
their child will take part in the activity or not. Students who do not participate have to hand in a parent’s 
letter to the school for explanation and attend school as usual.  

 
S1 parents are invited to volunteer to help teachers take care of students, learn about their children’s 

campus life, and understand the culture of the motherland. Parents are welcome to sign up to participate. 
 

Schedule Date Suggested Itinerary 

Day 1 16.5.2024 (Thu) 
Outbound Trip  – Zhuhai Leonardo da Vinci Patriotic Aviation Education 
Base – Zhuhai Flight Training Center 

Day 2 17.5.2024 (Fri) 
AM: School Visit (Zengcheng Experimental High School Affiliated To 
Guangzhou University) 
PM: Nanyue King Museum – Yuexiu Book Center 

Day 3 18.5.2024 (Sat) 
School Visit (Zengcheng Experimental High School Affiliated To Guangzhou 
University) – Return Trip                                                    

（Itinerary may be subject to change.） 

 
Should you have any queries, please contact Ms. LAM Suk-ching at 2476 2357. 
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Letter to Parents No.12 – 2023/24 
Reply Slip 

 
 
To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,  
 
 
i)       I, the parent of _____________________ ( Class: _____ )( Class No.: _____ ), acknowledge the 

receipt of the following circulars:  
 

a. S1 “Guangzhou-Zengcheng School Visit 2024” Survey (S1 Only) 
 
 
ii)                    S1 “Guangzhou-Zengcheng School Visit 2024” Survey (S1 Only) 
 

My child  *□ will take part in the activity.  
 □ will not take part in the activity, and will provide a parent’s letter.  

 
I  *□ will volunteer.  

 □ will not be available to volunteer. 
 
 

                            Signature of Parent/Guardian:     

         Name of Parent/Guardian:     

Phone Number of Parent/Guardian:     

 

_______.2.2024 
* Please put a  in the appropriate  □ 

 

 

元朗公立中學 
新界元朗公園南路 22 號 
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一、 中一級「廣州增城訪校之旅 2024」意向調查（中一適用） 

 
   本校境外交流及姊妹學校組為加強學生對祖國歷史文化的認識，將安排中一級全體同學於

2024年5月16日（星期四）至5月18日(星期六）參加三天的「廣州增城訪校之旅2024」。活動給學

生提供交流經驗外，也加深同學認識廣州及增城的歷史文化、風俗特色等概況，並透過與當地學

生交流，分享兩地文化特色。 
 

本活動為學校指定活動，中一級學生必須參加。現邀請家長作出意向選擇，方便校方的後續

工作。若家長選擇不參加訪校活動，需向校方呈交家長信說明原因。另外，不參加訪校活動的同

學須按校方安排照常回校上學。 
 
校方現誠邀中一家長成為隨隊義工，協助老師照顧學生，了解子女的校園生活，也認識祖國

文化。歡迎家長報名參與。 
 
行程 日期 建議行程 

第 1 天 
16.5.2024 
（星期四） 從學校出發─珠海達芬奇愛國主義航空教育基地─珠海翔翼飛行訓練中心 

第 2 天 
17.5.2024 
（星期五） 

上午：訪校活動(廣州大學附屬中學增城區實驗中學) 

下午：南越王墓博物院─越秀購書中心 

第 3 天 
18.5.2024 
（星期六） 

訪校活動(廣州大學附屬中學增城區實驗中學)─在學校解散 
（以上日程如有變動，以承辦機構安排為準。） 

 
如有查詢，請致電 2476 2357 與林淑貞老師聯絡 。 
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家長通函第 12 號 – 2023/24 
家長綜合回條 

 
 

敬覆者： 
 
 

甲部、   本人為___________________（_____班）（_____號）之家長，已知悉下列通告詳情： 

 

一、 中一級「廣州增城訪校之旅 2024」意向調查（中一適用） 

 
 

 
 
乙部、              中一級「廣州增城訪校之旅 2024」意向調查 （中一適用） 

 
敝子弟 *□ 會參加訪校之旅。 

  □ 不會參加訪校之旅，並附上家長信。 
 

本人 *□ 有意成為隨隊義工。 
  □ 無意成為隨隊義工。 

 

 
 

 
此覆 

 
元朗公立中學校長 

 

 

    家長／監護人簽署：    

    家長／監護人姓名：    

                                                                家長／監護人聯絡電話：    

 

2024 年 2 月         日 
* 請於適當□  填上 
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